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Burrnistrz Miasta Klodzka 
za posrednictwem Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Klodzku 

Interpelacja 

W zwi@ z przygotowanym projektem budietu Gminy Miejskiej K4odzko na 2019 
rok, proszq o udzielenie informacji w pon2szych kwestiach : 

1. Ile wynosila kwota z-enia z tytulu oplat czynszowych najemcow gminnych 
lokali socjalnych oraz gminnych lokali mieszkdnych wedlug stanu na dzieh 
30.06.2018 r. ? Prosze o podanie kwoty zadlu2enia gl6wnego oraz oddzielnie odsetek 
ustawowych. 

2. Czy w projekcie bu&etu Gminy Miejskiej KIodzko na 2019 rok zostala ujqta 
kwota zadMenia z tytulu oplat czynszowych najemcbw gminnych lokali 
socjalnych oraz gminnych lokali mieszkalnych ? 
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